
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 5 grudnia 2017 r. 

 -Liczba obecnych na zebraniu – 26 

-Uprawnionych do głosowania – 26 – przedstawiciele klas: 0a, 1a, 1c, 1d, 1e, 1f, 1g, 2b, 2c, 

3b, 3c, 3f, 3h, 4a, 4c, 4d, 4e, 4g, 4h, 5d, 5e, 6b, 6c, 6e, 7c, 7d, 7e 

(Lista obecności – Zał. Nr 1 do protokołu) 

Porządek Zebrania 

• Zebranie rozpoczęło się przedstawieniem przez panią Beatę Pacześniowską – Łacny 

informacji z Konferencji dla Rad Rodziców organizowanej przez Fundację Rodzice 

Szkole. Zachęcała ona przedstawicieli klas do rozpropagowania wśród wychowawców 

klas programu wymiany i współpracy zagranicznej w ramach projektów Erasmus+ 

i prowadzenia projektów z eTwinningu. 

Ustalono również chęć nawiązania współpracy z Organizacją Pożytku Publicznego, 

aby móc zbierać 1% podatku na naszą szkołę. 

• Następnie skarbnik pani Anna Perzyńska przedstawiła 5 podań o dofinansowanie 
nagród dla dzieci. Wszystkie zostały przegłosowane pozytywnie, w jednym konkursie 
została przyznana niższa kwota na nagrody. 

• W związku z pozytywnym odzewem ze strony rodziców klas czwartych 
uczestniczących w warsztatach dla rodziców zdecydowano, że program 
przeciwdziałania agresji i przemocy zostanie przeprowadzony również dla rodziców 
klas 5-7. 

• Następnie wiceprzewodniczący Rady Rodziców pan Paweł Zimiński przeczytał list do 
burmistrza Bemowa Michała Grodzkiego w sprawie rozbudowy sali gimnastycznej 
w naszej szkole oraz długofalowej strategii przeciwdziałania sytuacji zbyt dużej ilości 
uczniów naszej szkoły w stosunku do jej możliwości lokalowych. Szkoła w tym 
momencie liczy ponad 1140. 
Rada Rodziców po konsultacjach z architektami sugeruje zburzenie obecnej sali 
gimnastycznej i zbudowanie w tym miejscu nowoczesnego wielopoziomowego 
obiektu, który poza zwiększeniem powierzchni sportowej co najmniej dwukrotnie, 
wyposażony będzie w odpowiednie zaplecze sanitarne. 
List ten wywołał burzliwą dyskusję. Dyskusja dotyczyła głównie kwestii weryfikacji 
rejonizacji w tegorocznym naborze do szkoły. 
Pan Paweł wysłuchał wszystkich sugestii i zaproponował zmianę listu, który będzie 
przedstawiony na kolejnym zebraniu. 

• W sprawach różnych zostały zgłoszone wnioski: 
• w związku z sytuacją podczas lekcji wychowania fizycznego, brakiem sal został 

zgłoszony wniosek o sfinansowanie przez władze dzielnicy balona do zajęć 
sportowych na okres zimowy lub spróbujemy złożyć wniosek w ramach budżetu 
partycypacyjnego. 

• w związku z wchodzącym w życie ograniczeniem wejścia rodziców do szatni 
zgłoszony został wniosek o dyżury nauczycielskie w szatni. 



• również w związku z wchodzącym w życie ograniczeniem wejścia rodziców 
do szatni zgłoszony został wniosek o możliwość wejścia rodziców młodszych 
dzieci w określonych porach w celu pomocy dzieciom w przebieraniu z zimowych 
ubrań. 

• w związku z dużymi kolejkami w stołówce szkolnej podczas przerw został 
zgłoszony wniosek o ustalenie ze strony szkoły harmonogramu, która klasa na 
której przerwie może korzystać z obiadu. 

• również w związku z dużymi kolejkami w stołówce szkolnej podczas przerw 
i wydłużonymi godzinami pracy uczniów (wielozmianowość) został zgłoszony 
wniosek o wydłużenie czasu pracy stołówki szkolnej. 

• został również zgłoszony wniosek o zmianę podwieczorków, na takie, które dzieci 
chętnie jedzą. 

• pojawiła się również prośba o stworzenie procedur ze strony szkoły w związku 
z planowanymi zmianami pod koniec klasy 3 i 6. 

• a także pojawiła się prośba o dopuszczenie fotografa sugerowanego przez Radę 
Rodziców i wykonanie uczniom pamiątkowych zdjęć grupowych. 
 

Protokół sporządziła: Ewa Gralczyk 


